
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

  

Mødedato: 27.05 2025 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Næste møde: 18.06 2025 kl. 18.15 – 20.00 
Personalerum, 1. sal ved trappe 

Deltagere: Jacob Teglgaard (formand), Susanne Jul Raben (næstformand),  
Mads Pedersen, Danni (elevrådet), , Rasmus Dahl Andersen, Karen Boll, Martin 
Gundrosen, Anders Nørgaard, Erik Søgaard. 
 
Afbud:  
Stine Niebuhr Henriksen, Kirsten Gamborg Andersen, Lea (elevråd), Søren Haubjerg 
Sørensen. 
 

Dagsorden 
 

1. Nyt fra elevråd 
2. Skolebestyrelsens arbejde 
3. Arbejde med skolens grundlag  
4. Orientering, afdeling 
5. Orientering 
6. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

Ad 1. 
18.15 – 
18.20 

Nyt fra elevråd Der er sat nøgle låse på Micro ovnene i 
kantinen. Ellers intet nyt. 

Ad 2. 
18.20 – 
19.10 

Skolebestyrelsens arbejde Opfølgning på seneste møde. 
Formand og næstformand gennemgår det, de 
vil sige til klasseforældre efter sommerferien. 
Bestyrelsens øvrige aktiviteter drøftes, og der 
sættes bemanding på. 
Fx har vi en dato til Lindetræskaffe: 12. sept. 
kl.13-15. 
Udformning af skolebestyrelsesfolderen 
drøftes. Rasmus og Martin kan godt hjælpe 
med layout/det tekniske. Jacob og Susanne 
hjælper til med indhold til folderen.  

Ad 3. 
19.10 – 
19.30 

  Arbejde med skolens grundlag  
 

Erik orienterer. 
Ledelsen har været på et seminar, hvor vi har 
drøftet skolens grundlag og retning i de 
kommende år. Vores tanker fremlægges, og 
det drøftes, hvordan kan bestyrelsen 
involveres i arbejdet i det kommende skoleår.  



Ad 4. 
19.30 – 
19.40 

Orientering Orientering afdeling. Karen orienterer om 
mellemtrin. 
Der er nok at se til, svømning er organiseret 
på en god måde. Moesgaard museum er 
besøgt. Der er lejertur lige nu, og der er 
stadig gode oplevelser til gode inden 
skoleåret slutter. 
Fagfordeling og skemalægning fylder også 
nu, samt overlevering fra indskoling til 
mellemtrin og mellemtrin til udskoling. 
Læreteams udmeldes 10/6 til forældre. 
 
Erik orienterer om SPX 
SPA har været delt op i to, da der har været 
stor tilgang til enheden. Det har også været 
et mindre puslespil at integrerer elever fra 
SPA til SPB og SPC. 
Vi har stor succes med udslusning af elever 
til almen. Det er vi gode til.  
Der skal ansættes to nye medarbejdere til 
SPX 
 

Ad 5. 
19.40 – 
19.55 

Orientering Herunder status på rekruttering  
Vi er sidst i processen om ansættelsen af ny 
skole sekretær. 
Indskolingen og udskolingen ansætter også 
nyt personale. 
Sidste skoledag bliver også vendt kort. 

Ad. 6. 
19.55 – 
20.00 

Evt. Jacob igangsætter produktion af LBS-flag til 
KSU. 
 
Anders spørger til bestyrelsens årshjul. Det 
tages der stilling til i starten af næste skoleår. 

 
 
Jacob Teglgaard/Erik Søgaard 
  
Punkter på lager  


